
 

 Dagsorden:  Fremmøde er 19 husstande. 

1. Valg af dirigent.   

• Jørgen Nielsen valg ved enighed.  

2. Valg af stemmetællere efter dirigentens bestemmelse.   

• Preben og Nikki valgt. 

3. Bestyrelses beretning - herunder opfordringer til bestyrelsen.   

• Se bilag fra Formanden Erik. 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for det seneste år (godkendelse).   

• Indtægter er steget grundet kontingentet blev hævet sidste år med 100,00 kr. 

• Samlet udgifter er mindre end budgetteret med. 

• Resultatet er et regnskab med et lille overskud, hvilket gør at det samlet resultat er et plus på 

kontoen.  

• Spørgsmål til snerydning. Betalt pr. gang eller årligt fast beløb. Svar: Det bliver betalt pr. gang der 

bliver ryddet sne. 

• Spørgsmål: Hvad dækker forsikringen? Svar: Det er en bestyrelsesansvarsforsikring. Denne 

forsikring er lovpligtig. Der er eget ansvar ved brug af legeplads. 

• Regnskab er godkendt.  

5. Fremlæggelse af budget (godkendelse).  

• Sidste afbetaling på legeplads. 

• Budgettet er med et negativt resultat, men samlet med beløb på konti vil der være et lille plus på 

kontoen. 

• Spørgsmål: Hvorfor er beplantning hævet i forhold til sidste år: Svar: Det er grundet mere fjernelse 

af beplantning end sidste år. 

• Spørgsmål: Hvorfor et negativt resultat? Svar: Det er sidste afdrag på legeplads, så der vil være 

positivt resultat de næste år. 

• Budget er godkendt. 

 6. Indkomne forslag.   

1. Blomsterbede "biodiversitet".  

o 3 meter vil blive fræset op, beplantet med biblomster. De kan slået ned om efteråret med 

græsslåning. 

o Der er indhentet et tilbud på 22750,00 kr. inkl. Moms. 

o Der er søgt forskellige fonde, Faxe Kommune vil der blive søg august. 

o Der er planlagt etablering til foråret hvis ideen godkendes. 

o Hvad koster vedligeholdelsen? Svar: omkring 3.000,00 kr. 

o Spørgsmål: Kan det måske aftales med græsslåning at det indgår i prisen? Svar: Det 

undersøges. 

o Ide er godkendt og der kan arbejdes videre med.  

2. Legeplads efter 30. april 2021.  

o Sidste afdrag er 1.maj og gælder indtil 30. april 2021. Det bliver vedligehold en sidste gang i 

2021. 



o Der bliver et tilbud på vedligeholdelse i 7 år. Prisen er 1.732,00 kr. ekskl. Moms. Total pr. 

alle 7 år. 181.860,00 kr. 

o Alternativ er Faxe Byg & Montage. Han er kontaktet og prisen vil være pr. år. 1875,00 kr. pr. 

år. Og derefter skal der betales pr. gang der skal laves noget, men udgifterne er nok ikke så 

høje som det andet tilbud. 

o Spørgsmål: er der faldunderlag. Svar: Der er faldunderlag. 

o Bestyrelsen peger på løsning nr. 2 og den er godkendt. 

3. Støj - hunde - græsslåning  

o Zenia har læs brev, som bestyrelsen har modtaget. 

o Zenia siger græsslåning gerne ses gøres uden for tidsrummet 17.30-18.00. 

o Kirsebærvej har et regelsæt som Erik vil drøfte med dem og vender retur med om det skal 

skrives i vores reglementet. 

 

4. Vejbump Brombærvej  

o Erik fortæller omkring brev modtaget i bestyrelsen vedr. vejbump. 

o Der er både nogle som er glade og utilfredse med bumpet. 

o Erik skriver til Faxe Kommune, og høre hvad de mener om bumpet. 

 

5. Buske og grene brandvej  

o Der er modtager ønske om klipning af brandvej igen. 

o Der er givet tilbud om at afsenderen af brevet kan klippe det der generer ned. 

 

  

6. Valg af bestyrelse og suppleanter.   

• Kim og Jon stiller ikke op igen. 

a. Bestyrelsesmedlemmer.   

• Jørgen er på genvalg og er genvalgt. 

• Freddy og Nikki stiller op og er valgt. 

b. Suppleanter 

• Anders og Henrik stiller til genvalg og er genvalgt. 

8. Valg af billagskontrollanter.   

• Kim er valgt 

9. Eventuelt.   

• Utilfredshed med hjemmesiden. Hjemmesiden bliver gennemgået og den fejler ikke noget. Det er 

selve buskparken.dk som ikke giver noget resultat. Hjemmesiden virker og der er enighed om at der 

nok er kørt en vedligeholdelse fra udbyder, der har gjort at der har været problemer. Hvis der skulle 

være fremtidige problemer bedes Formand Erik kontaktes og kan hjælpe med løsning. 



• Knallertkørsel i kvarteret. Spørgsmål: Kan vi gøre noget? Ring til politiet – nu flere opkald nu mere 

fokus på problemet.  

• Den ene knallertfører er beboer i foreningen. 

• Der er også problemer med hurtig kørsel på vejene. Hvad gør vi? Kontakt politiet med 

nummerplade og kørsel. Stoppes inden der sker uheld. 

• Der er taget en snak med beboeren og det hjælper ikke. Beboeren mener at de kører efter 

forholdene 

• Erling spørger om der er sket mere ved hundeposerne. Bestyrelsen har besluttet at det er 

hundeejernes eget ansvar og bestyrelsen vil ikke bruge pengene på det. Det kan også bruges til 

hærværk og drengestreger. Forslag at de grønne bioposer kan bruges. 

• Nabohjælp. Hvad er ideen og holdningen til det? Erik fortæller at Lars Betjent har holdt foredrag, og 

han kan fortælle mere hvis interessen er der. 

• Der er set at man kan få klistermærker – måske det vil være en ide? 

• Freddy har undersøg at hvis det er flere en 15 husstande så kan man oprette det. Beboere bedes 

selv undersøge det og finde beboere som kunne være interesseret i dette. 

• Der bliver takket for god ro og orden, og konstruktiv snak. 

• Et stort tak til Kim og tak for hjælpen til dirigenten.  


